
 Referat fra Arkibas møde den  16/10 2019 i Svenstrup 

Deltagere: Inga Skøth, Helene Petersen, Palle Fløe og Karin Hesselager 

Conni havde meldt afbud. John kom ikke. 

Billedredigering.  

Der blev diskuteret hvordan vi blev bedre og Palle og Solvej er meget gode til det. 

Vi fik nogle tips med hensyn til scanner og redigering men ville gerne blive bedre 

Vi ville meget gerne have undervisning i billedredigering. Helene og Palle arbejder med 

sagen. Svenstrup har 2 personer der gerne vil med og Inga var også med på ideen. 

Personbeskyttelseslov 

Conni kom desværre ikke men Palle havde hørt et indlæg om emnet. 

Der er kommet et udkast fra Arkibas   

Der blev diskuteret en del men ingen konklusion 

Ordningsord : 

 Det er vi ikke helt enige om men debatten var givende 

Eventuelt: 

 Mange nyttige diskussioner om diverse problemer med arkibas  

Møde igen i Januar gerne en torsdag. Det kan ikke blive i dagtimerne da vi har en 

arbejdsramt i gruppen 

Jeg har kontaktet John og han er desværre sygdomsramt men vil gerne blive i gruppen 

Referent Karin Hesselager 

 

 


